
SINDIKAT 0 TELESNI KULTURI

Delitev ne ustreza potrebam
Telesna kultura Je na obrobju družbenih dogajanj.

To je bila temeljna ugotovitev komisfje za šport,
rekreacijo In oddlh občinskega sveta Zveze sindika-
tov Ljubljana Center ob razpravi o položa/u te/esne
kulture v našf občinl. Osnova za to razpravo je b//a
ocena občinskega komiteja za družbene dejavnosti o
žgočlh vprašanjih te dejavnosti v naši občinl.

Med številnimi problemi je
na prvo mesto prišlo financi-
ranje dejavnosti. Sredstva iz
svobodne menjave dela se v
Ljubljani zbirajo po enotni
stopnji za vse občine po dbmi-
cilnem načelu. Delež teh sred-
stev pa je v naši občini najniž-
ji, saj je najmanj prebivalcev,
in je padel od 16,5 odstotka
leta 1975 na 10,6 v letu 1985.
To pa je seveda močno skrčilo
programe. Ob tem pa Jiastaja
tudi druga bistvena težava. Za
izvajanje telesnokulturnih de-
javnosti so potrebni objekti in
druge ustrezne površine.
Opremljenost Ljubljane s te-
lesnokulturnimi objekti pa je
zelo slaba. Glede na pomanj-
kanje sredstev za gradnjo nuj-
no potrebnih sodobnih objek-
tov je izrednega pomena vzdr-
ževanje obstoječih. Najbolj
pereči vprašanji v občini sta
Partizan Narodni dom, ki de-
luje v poslopju Narodne gale-
rije in gradnja večnamenske
ploščadi na Poljanah. Za Na-

rodni dom iščejo nadomestno
lokacijo. Zgradili naj bi nov
objekt ob letnem telovadišču,
vendar je poglavitni problem
denar, ki ga ni.

Bna od težav telesnokultur-
ne dejavnosti je tudi njena or-
ganiziranost. Imamo kar tri
odbore in komisije za posa-
mezna področja. Verjetno pa
bi bilo najbolj smotrno in naj-
ceneje organižirati le eno te-
lesnokulturno skupnost v
Ljub^jani, saj je telesnokul-
turno strnjen in enoten pro-
stor. Skupščina TKS Ljub]ja-
na Center je to že predlagala.

Poseben problem je tudi
sklad za vrhunski šport, ki je
bil ustanovljen lani in naj bi
se v njem letos nabralo 12 mi-
lijard dinarjev, nabralo pa se
je le 2,5 milijarde. Pojavljajo
se celo predlogi naj bi takšne

. sklade organizirali po posa-
meznih občinah. Vprašanje
pa je ali je to smotrno, saj tudi
za ta del velja, da je Ljubljana
enoten prostor, ki ga ni mogo-
če ločevati po občinah.

Občinski sindikalni svet pa
je imel pripombo na pripjav-

• ljeno gradivo. V njem ni ftiče-
sar o rekreaciji med delom. Ni
dobro urejeno vprašanje na-
jemnin za telesnokulturne ob-
jekte. Ker so bili ti zgrajeni iz
sredstev samoprispevkov
(šolske telovadnice) ni prav,
da delovne organizacije pla-
čujejo visoke najemnine. Sin-
dikalna organizacija meni, da
bi morala plačevati zgolj
stvarne stroške.

Telesna kultura ne more in
ne sme biti pastorek družbe
pa ne glede na to, da so časi
hudi in da ni dovolj denarja.
Varčevanje na napačnem
koncu, ki bi kratkoročno sicer
prineslo določene rezultate,
se prav lahko dolgoročno po-
kaže kot velika napaka.
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